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	PRODUCT DESCRIPTION

	The rear light of X wing made in LED and the color is RED
There are warning light, braking light ,running light, turning light in X wing.
There are four LED shining modes ,which are all LED warning lights blinks with 100% luminance, all brake LED on with 100% luminance, running light on with 40% luminance and all the turning light on as a flow( with 100% luminance)
The rear light on X wing will turn on and off following the action of the bike’s warning light, running light, turning light,and brake light. There is a signal transmission equipment which will send wireless signal to the X wing to make the X wing’s LED light up as the bike’s light
There are two running modes of X wing. The first one is daytime running mode---for saving the power, this mode is mainly used in day and only brake light, turning light and warning light are visible. The second one is night running mode---to guarantee the optimized security of the driver, the running light is always on while the brake light, turning light, warning light will be on according to the signal from the bike.
The priority order of the light is : warning light-brake light-turning light-warning light
There are 4 output cables and the color of the cable and the function accordingly are as following: Green-negative;   Red –brake light; Orange –left turning light;  Light Blue- Right turning light; 
X wing can be adopted with 3 main box, one main box can be adopted with 3 X wing at the same time.
X wing light ‘s validity distance with main box is 1.5 meter.
X wing light uses one 1100mA rechargeable lithium battery. When the battery is fully charged, it can work consistently for 6-8 hours. When the battery is less than 10%, the indicator light will turn red.
The charging plug passes European Standard.
A connection diagram sticker on the controller top side for installation.

	产品说明

	1、头盔后置灯是LED发光，光源颜色为红色；
2、头盔后置灯装置，带有警告灯，刹车灯，行车灯，转向灯的显示功能；
3、头盔后置灯有四种亮灯形式：警示灯全部灯组闪烁（100%亮度）；刹车灯全部灯组亮（100%亮度）；行车灯全部灯组亮（和刹车灯用的是相同的一组灯泡，40%亮度）；转向灯箭头流水模式亮（100%亮度，周期速度1.5S）；
4、头盔后置灯会同时响应摩托车上的警告灯，行车灯，转向灯，刹车灯。在摩托车上有安装一个信号传输装置。这个装置会发出无线信号连接头盔灯，这样头盔灯和摩托车上的指示灯会同步地亮起；
5、头盔灯后置灯有两个使用模式：
日间使用模式--为了省电，这个模式主要用来在日间行车使用，显示功能有：刹车灯、转向灯和警示灯；
夜间模式--为了最大化保证使用者的夜间行车安全，行车灯常亮，显示功能有：刹车灯、转向灯、行车灯、警示灯；
6、头盔后置灯的亮灯由先到后的优先顺序（即同时有两个或以上的信号输入）为：警示灯-刹车灯-转向灯-行车灯；
7、头盔灯主机四根出线，线色（功能）分别为：绿色（负极）、橙色（左转信号）、浅蓝色（右转信号）、红色（刹车信号）
8、头盔后置灯可同时配2个主机，1个主机可同时配2个头盔灯后置灯；
9、头盔后置灯与主机的信号传输距离为＞1.5米；
10、头盔后置灯使用1个1100毫安可充电式的锂电池，满电状态下可使用6-8h，在电池欠压时会自动关机。
11、头盔后置灯充电插头用欧标通用的接头，在充电时绿色指示灯常亮。

12、主机控制器上粘贴安装接线图解标贴。

	FUNCTION DESCRIPTION功能描述

	Item
	
	ENGLISH
	中文

	1
	Turning on the XWING                              开启头盔灯
	When the X wing is closed, keep press the power button 3 seconds and indication light will keep on lighting 2 seconds. Once indication light turns off and driving light on, the X wing is successfully turned on.
	在初始状态是关闭的情况下，长按压电源开关3秒，指示灯常亮2秒后熄灭，行车灯亮起即表示该设备已开启

	2
	Pairing the helmet with the controller                                                  和控制器配对
	When X wing is on which means the running light is also on, press the power button for 3 seconds and all LED bulbs start blink. It means X wing is turned into pairing mode. Then, Turn on the motorcycle and turn on the turning light or brake light so the controller will automatically pairing the X wing with the bike. When the pairing is succeeded , the lights stop blinking, the running light will be always on. After one successful paring, there is no need to make another one.
	在开启行车灯常亮状态下按压开关3次，指示灯常亮2秒，即头盔灯进入了配对状态。开启摩托车钥匙，打开摩托车上的任意灯显示装置（转向灯，前后刹车灯等），然后轻按一下主机上的学习键，控制器会自动匹配上头盔灯，配对成功后指示灯熄火。

	3
	Day mode日间模式
	When X wing is on and the running light is also on, shortly press the power button on X wing and the running light is off. The daylight mode is set successfully.
	在头盔灯正常开启，行车灯常亮的情况下，短按头盔灯开关按钮1下，行车灯灭，进入日间模式。

	4
	Night mode                                                                 夜间模式
	When X wing is closed, press the power button shortly and turn on the X wing, then X wing is in night mode and the running light is on. When X wing is in daylight mode, shortly press the power button to turn on the running light, then it is in night mode.
	在初始状态关闭的情况下，开启头盔灯，进入夜间模式，行车灯常亮。或者在日间模式的情况下，短按开关1下行车灯常亮，进入夜间模式。

	5
	Alerting mode危险警示模式
	When X wing is off, press the power button twice constantly, so all lights blink and X wing is on warning alerting mode.
When X wing is on, use motor warning mode, X wing will follow signal into warning mode, all lights blink; Or under the situation of driving lights off, press power button twice constantly so all lights blink and X wing is on warning alerting mode.
	在头盔灯关闭的情况下，连续按开关2下，所有灯闪烁，进入危险警示模式。
在头盔灯正常开启情况下，使用摩托车警示模式，头盔灯根据信号进入危险警示模式，所有灯闪烁；或者在行车灯熄灭的情况下，连续按开关2下，所有灯闪烁，进入危险警示模式

	6
	Turning off X wing关闭X翼
	When X wing is on, press the power button constantly three seconds, indication lights will brink 3 times then X wing turns off. OR, when X wing is on and there is no any incoming signal for more than 20 mins, X wing turns off automatically.
	头盔灯正常开启，长按开关3秒，指示灯闪烁3次，头盔灯关闭；或者在正常开启状态下，20分钟内没有任何的信号输入，头盔灯自动关闭 


Connection Diagram
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